
 

Valberedning – Brf Nissöga    2011-04-04 

Valberedningens förslag på kandidater till Brf. Nissögas Styrelse 

Valberedningen uppgift till årsstämman har varit att föreslå ledamöter till följande poster inom 

föreningen och presentera dem på stämman; 

 Ledamöter och suppleanter till styrelsen väljs på 1 respektive 2 år 

 Ledamöter till valberedningen väljs på 1år 

Intresse till dessa poster har kunnat lämnas på hemsidan (www.nissoga.se) och vid olika 

sammankomster som föreningen haft. I samband med några informationsblad så har även möjligheter 

funnits att fylla i en enkät för att anmäla sitt intresse.  

Målet har varit att ge förslag till styrelsen innehållande 5 ledamöter och 2 suppleanter. Till 

valberedningen har målet varit 3 ledamöter varav en är sammankallande.  

Valberedningen har löpande följt styrelsens arbete, och har under våren träffat sittande 
styrelsemedlemmar och suppleanter. Detta för att ta sikte på följande frågor: 
 
(1) Hur har arbetet inom styrelsen fungerat  
(2) Hur har arbetsbelastningen varit  
(3) Vilken/vilka kompetenser saknas i styrelsen  
(4) Om styrelsearbetet varit som man förväntade sig 
(5) Vilka förändringar ser man som nödvändiga inom styrelsen 
(6) Frågan om intresset finns att fortsatt sitta i styrelsen 
 
Det är valberedningens uppfattning att många i styrelsen upplevt att arbetet varit mer krävande än 

förväntad. Detta är bland annat kopplat till den överlämningen som skett från NCC (se rapportering 

från styrelsens arbete 2010). Det är också valberedningens uppfattning att styrelsen har gjort ett bra 

arbete under året. 

Det är viktigt att de personer som sitter i styrelsen har ett engagemang och att de är beredda att lägga 

ned den tid som krävs i ett styrelseuppdrag. Det är också viktigt att de särskilda posterna, ordförande, 

sekreterare och ekonomiansvarig har rätt bemanning/kompetens. Valberedningen har uppmärk-

sammat att det krävs en kvalitetshöjning när det exempelvis gäller protokollföring.   

Samtliga i nuvarande styrelsen (förutom Catharina Parmler) har angett ett intresse av att sitta kvar. 
Valberedningen har också intervjuat tre nya kandidater som anmält sitt intresse att sitta i styrelsen.  
Samtliga av dessa tre nya kandidater har visat ett stort intresse och engagemang och valberedningens 
uppfattning är att samtliga kommer kunna bidra till styrelsearbetet. Några har dessutom erfarenhet 
från tidigare bostadsrättsföreningar. 
 
 
     Var god vänd >>>>>>>>>>>>> 

http://www.nissoga.se/


 
Det ska också beaktas att det är viktigt att bibehålla en viss kontinuitet i styrelsens sammansättning för 
att få ett effektivt kunskapsflöde mellan nya och gamla ledamöter/suppleanter. 
 
Med ovanstående som utgångspunkt föreslår valberedningen följande personer till styrelsen:  

1. Ronald Cedervaldh (Ledamot – omval 2år) 

2. Göran Landin (Ledamot – omval 2år) 

3. Viktor Fleetwood (Ledamot – omval 1år) 

4. Mattias Blomberg (Ledamot – Ny kandidat 1år) 

5. Mattias Wärnsveden (Ledamot – Ny kandidat 1år) 

6. Cecilia Olofsson (Suppleant – Ny kandidat 2år) 

7. Therese Tullgren (Suppleant – omval 1år) 

Valberedningens bedömning är att ovanstående har den tid, kunskap och engagemang som krävs för 

att genomföra ett väl utfört styrelsearbete. Enligt förslaget betyder det att Loa Bienen lämnar 

styrelsen. 

För medlemmar till valberedningen är förslaget att tre personer väljs under stämman. Nuvarande 

ledamöter i valberedningen avser inte sitta kvar. 

 

För Valberedningen Nissöga 

Johan Parmler  


